

Additions and corrections to BERGER et al. (2020): Species of *Pronectria* and *Xenonectriella* on Physciaceae. – *Xenonectriella* on *Heterodermia*

Franz BERGER & Erich ZIMMERMANN

Abstract: BERGER, F. & ZIMMERMANN, E. 2022. Additions and corrections to BERGER et al. (2020): Species of *Pronectria* and *Xenonectriella* on Physciaceae. – *Xenonectriella* on *Heterodermia*. – Herzogia 35: 687–688.

This short notice contains corrections to *Xenonectriella* on *Heterodermia*. *X. aurantica* has to be deleted from the checklist of Madeira and *X. angulospora* to be added instead. *Heterodermia* has to be deleted from the host list of *X. physciacearum*.

Zusammenfassung: BERGER, F. & ZIMMERMANN, E. 2022. Ergänzungen und Korrekturen zu BERGER et al. (2020): Arten von *Pronectria* und *Xenonectriella* auf Physciaceae. – *Xenonectriella* auf *Heterodermia*. – Herzogia 35: 687–688.

Diese Kurzmitteilung enthält Korrekturen zur Artauffassung von *Xenonectriella* auf *Heterodermia*. *X. aurantica* ist von der Checkliste von Madeira zu löschen und durch *X. angulospora* zu ersetzen. *Heterodermia* ist von der Liste der Wirte von *X. physciacearum* zu tilgen.